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Zdzisław Brzyszcz

28-200 Staszów

W odpowiedzi na Pana interpelację złożoną na sesji Rady Miejskiej w Staszowie w dniu

23.08.2019 roku, dotyczącą wysokich krawężników na ścieżkach rowerowych w ulicy Mickiewicza 

i ulicy 11 Listopada w Staszowie, uprzejmie informuję, iż został dokonany przegląd stanu 

technicznego przedmiotowych ścieżek rowerowych wraz z infrastrukturą techniczną.

Podczas przeglądu stwierdzono, iż przy zjazdach ze ścieżki rowerowej znajdujące się tam 

krawężniki przekraczają dopuszczalną wysokość wystawania powyżej powierzchni o około 2-4 cm. 

Ujawnione w wyniku przeglądu zawyżenia krawężników na przedmiotowych ścieżkach 

rowerowych z uwagi na duży zakres przebudowy i znaczny koszt finansowy, nie mogą zostać 

przebudowane w bieżącym roku budżetowym. Rozumiejąc jednakże potrzebę obniżenia 

przedmiotowych krawężników realizacja tego zadania zostanie skierowana do rozpatrzenia 

w kolejnym roku budżetowym.

Otrzymują do wiadomości:

2. a/a.

1. Wydział Organizacyjny w miejscu,

Prowadzący sprawę: 
Jan Wasilewski 
tel. 15 864 83 45


